
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 15-06-2020
Tijd 19:30 - 21:15
Locatie Raadzaal
Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs
Toelichting Geen publiek i.v.m. maatregelen coronavirus
Aanwezig:
Vanwege 
Coronamaatregelen 1 
afgevaardigde per 
fractie

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL: 
LS:       

J. Engelen
G. Laemers  
R. Flinsenberg
I. Schors
M. Ouwerkerk 
H. Glessner
R. Verheul

Aanwezige 
portefeuillehouders

R. Martens, M. Janssen, S. Backus 

Overige aanwezige 
raadsleden/commissiele
den

Geen

Ambtelijke 
ondersteuning

L. Ponsen, L. Jeurnink

Deelname derden Geen
Insprekers Alleen schriftelijk
Publieke tribune  --  personen
Pers M. Suilen (De Limburger)
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 2 maart 2020 wordt 
conform voorliggend concept vastgesteld.

4 (Alleen schriftelijk) Spreekrecht niet-commissieleden
Van het schriftelijk spreekrecht hebben onderstaande personen gebruik 
gemaakt. Hun bijdrage is bij de desbetreffende raadsvoorstel bij de 
vergadering van 15 juni gevoegd.
T.a.v Wielerbaan:
Mw. M. Kortenhorst, medeondertekend door een aantal omwonenden.
De heer Stemkens te Neer
Bestuur ’t Maasveld Veilige Wieleromgeving
T.a.v locatiekeuze fusieschool HHIN:
Bewoners Heijerveld
Directie Basisscholen cluster HHIN
Comité Bosserstraat Ittervoort

5 Presentatie en thema's
Er zijn geen presentaties in  deze vergadering

6 Raadsvoorstellen
6.a Realisatie Veilige Wieleromgeving sportpark 't Maasveld te Neer

De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de raadsvergadering van 
30 juni 2020.
De fractie Leudal Sociaal heeft enkele vragen: 
Wat is een veilige wieleromgeving. Antwoord: een omgeving waar 
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wielrenners kunnen trainen zonder last te hebben van andere 
weggebruikers, die normaliter op de openbare weg aanwezig zijn.
Zijn er geen goedkopere opties of alternatieven.
Antw: Nee, alles is onderzocht in eerder stadium.
Hoe zit het met groen (moeten er meer bomen worden gekapt.
Antw: Nee, door de aanleg van een ATB-baan, komt er zelfs meer groen. 
Daarnaast maken de wielrenners op een ATB dan geen gebruik meer van de 
natuurgebieden in het Leudal.
Is het wel financieel verstandig om dit in deze tijd te doen
Antw: De investering bestaat uit kapitaallasten uitgesmeerd over 30 a 40 
jaar. Daarnaast is het juist goed om nu te investeren om de economie weer 
op gang te brengen. Daarnaast is dit de laatste kans om geld van de 
Provincie te krijgen voor een zodanig project. De voorwaarde dat er een 
goede onderbouwing van de verwachte exploitatie komt, waarmee ook de 
provincie tevreden is, is ook van belang.
Is er wel voldoende overleg geweest met de omwonenden.
Antw: Als er ergen een project is geweest waarbij overleg is gevoerd met 
alle mogelijke partijen, dan is het dit project. Iedereen heeft op diverse 
avonden gelegenheid gehad om zijn of haar mening te ventileren. Er zijn 
verslagen van, die de wethouder aan de commissie zal toesturen. 
De fractie Pal vindt het plan veelomvattend en is beducht voor meer kosten 
die naar haar mening zullen komen. 
Antw: Er is in december 2017 al besloten door de raad om het college 
opdracht te geven een wielerbaan te realiseren. Ook de bedragen waren 
toen bekend. Ook de overige bedragen zijn bekend, en ook het bestuur van 
’ t Maasveld is hiervan doordrongen. Met die gelden zal alles gerealiseerd 
moeten worden.
De fractie Ronduit Open vraagt of de gemeente garant staat voor de 
sluitende exploitatieopzet.
Antw: Nee, Het bestuur maakt de opzet, legt deze voor aan de Provincie als 
voorwaarde voor de subsidie. Geen goed plan betekent geen wielerbaan.
Fractie VVD: Er is vrees voor overlast vanwege veel wedstrijden die daar 
verreden gaan worden. 
Antw: Nee, er zullen nauwelijks wedstrijden zijn, het is een trainingslocatie. 
Als er al wedstrijden zijn, dan zijn deze gebonden aan de vergunningsplicht.
Deze afspraken liggen ook schriftelijk vast.
De fracties Samen Verder, D66 en CDA stemmen in  met het collegevoorstel 
en stellen dat de besluitvorming om te komen tot een wielerbaan al in 
december 2017 door de raad is genomen, door het college de opdracht te 
geven om te komen tot realisatie van een wielerbaan op de beoogde locatie. 
Ze vinden dat het nu tijd is snel aan de slag te gaan met de realisatie.

6.b Locatiestudie fusieschool Haler, Hunsel, Ittervoort en Neeritter 
(HHIN)
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering 
van 30 juni 2020, en vindt gelet op de beraadslagingen in de commissie dat 
volstaan kan worden met het afleggen van stemverklaringen.
De fracties zijn alle van mening dat het voorstel om te komen tot de thans 
voorgestelde locatie Heijerveld een goede keuze is die op breed draagvlak 
kan rekenen bij de betrokken partijen. Er wordt aandacht gevraagd voor de 
verkeersveiligheid. Ook zijn de leden blij dat dit proces de verschillende 
dorpsraden weer nader tot elkaar gebracht hebben. 
De weethouder antwoordt dat hij blij is met de eensgezindheid, en geeft 
aan dat er zeker aandacht is voor de verkeersveiligheid. Diverse ideeën 
zullen worden uitgewerkt. Ook de scheiding tussen fietsverkeer en 
autoverkeer zal in de plannen meegenomen worden, evenals het maken van 
een veilige oversteekplaats, (stoplichten/zebrapad/verkeersregelaars). 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
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7.a Kopiebrief vrijwilligersbestuur Zwembad ’t Ligteveld te Neer 
30jan20 met verzoek om subsidie
Er is afgesproken dat zolang er onduidelijk is over ’t Maasveld dat zwembad 
Ligteveld een subsidie ontvangt. 
Er wordt aan het groenfonds Nunhem’s Zaden geen geld onttrokken voor 
zaken die buiten het gebied liggen, zonder dat de raad daar eerst 
toestemming voor geeft.

7.b Collegemededeling 12mei20  over beheer en exploitatie van cc ‘De 
Bombardon’ in Heythuysen
Over het bedrijfsplan van de Bombardon, alsmede over de wijze van 
exploitatie is de commissie tevreden.  
De VVD fractie vraagt naar de exacte verhoging van de subsidie. Die 
bedraagt € 7.000,00. Verder is er geld nodig voor een goede 
geluidsinstallatie. Gebruikers (ook gemeente) zorgen telkens zelf voor goed 
geluid). Daarom nu deze investering. Het is niet mogelijk, hoewel de 
beheerder dezelfde persoon is, om hetzelfde business model te hanteren 
dan in Baexem. De situatie is anders. Verder is er nog wat maatwerk nodig, 
ingegeven door in het verleden gemaakte afspraken. Het filmhuis is een 
mogelijkheid, maar geen commercieel filmhuis.

7.c E-mail Dorpsoverleg Itter Laeftj 13mei20 over onderzoek naar 
nieuw dorpshuis in Neeritter.
In de e-mail van de dorpsraad staan enkele bullits waarop een reactie wordt 
verwacht van het college. Wethouder Backus antwoord dat die reactie wel in 
een ”keukentafeloverleg” aan de orde zijn geweest. Een verslag van dat 
overleg zal aan de commissie worden toegezonden. (is inmiddels bij het 
verslag gevoegd).

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Collegemededeling 25mei20 over besparingsvoorstellen  

jeugdhulp+rapportage jeugdhulp 2019 MLW
PAL: Er is veel kritiek op de voorgestelde bezuinigingen. De gemeenten 
Weert en Nederweert hebben bezwaren evenals de Sociale Raad. Waarom 
dan toch doorgaan.
De wethouder antwoordt dat hij met een opdracht van de raad te maken 
heeft die hij niet zo maar langs zich neer kan leggen, maar erkent wel dat 
dit spanning zet op de samenwerking.
CDA: Deze fractie vindt de oplossingen zoals nu gepresenteerd niet de 
oplossingen die tot de gewenste resultaten zullen leiden. De fractie werkt 
aan een notitie hiervoor, en heeft ook al de fractie Samen Verder benaderd 
om hieraan mee te werken. De fractie vindt onder meer dat 
resultaatfinanciering een veel prominentere rol moet krijgen bij de 
aanbesteding.
De wethouder betreurt het dat het CDA niet in een eerder stadium heeft 
gereageerd, namelijk toen het college expliciet gevraagd heeft aan alle 
fracties om input te leveren. 
De fractie Leudal Sociaal vindt dat Weert en Nederweert mede aan de wieg 
hebben gestaan van het huidige beleid. Zij vindt de reactie voorlopig 
hanteerbaar, en realiseert zich dat dit voorlopig verlies oplevert. De 
resultaatfinanciering moet de komende periode wel een centrale rol krijgen 
in de aanpak.
De fractie D66 vraagt of er al zicht is op de effecten van het ingezette 
bezuinigingsbeleid. De wethouder antwoordt dat er voor het zomerreces 
duidelijk komt voor het beleid voor de 1e maanden.

8.b Informatiebrief aan de raden inzake Voortgang Businessplan 
Westrom
Er zijn geen vragen of opmerkingen naar aanleiding van de informatiebrief.

8.c Nieuwsbrief portefeuillehouder
De nieuwsbrief van de wethouder krijgt wederom complimenten vanuit de 
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commissie. 
8.d Tussenrapportage Synthese

De activiteiten van Synthese in 2020 moeten niet alleen verwijzen naar de 
onmogelijkheden van het programma vanwege de coronamaatregelen, 
maar meer gekeken naar wat wel is gebeurd. De commissie verwacht van 
Synthese meer resultaatgerichte cijfers. Deze moeten duidelijk en concreet 
laten zien wat de meerwaarde van Synthese is geweest de afgelopen jaren.
In het najaar zal een beslissing genomen worden over al dan niet 
voortzetting van de relatie met Synthese. Er zal ook gekeken moeten 
worden naar andere welzijnsorganisaties. Bijvoorbeeld Punt.Wezlzijn, die 
operationeel zijn in Weert en Nederweert.  Wethouder Janssen zal zorgen 
voor een presentatie.

9 Projectenlijst en langetermijnkalender
De projectenlijst wordt kort besproken.
Wethouder Janssen zal een uitgebreidere toelichting op de jaarcijfers 2019 
van het Samen Zorgen Huis (zodra bekend) laten verzorgen in de volgende 
commissievergadering.
Wethouder Martens meldt dat voor wat betreft het kunst- en cultuurbeleid 
de gemeente aansluiting heeft gezocht bij de regio Noord-Limburg, evenals 
enkele andere midden Limburgse gemeenten. Een van de speerpunten is de 
vraag hoe jongeren meer en beter betrokken kunnen worden bij het 
cultuurbeleid. Ruim voor de vergadering waarin het raadsvoorstel over het 
kunst- en cultuurbeleid aan de orde komt, zal de commissie geïnformeerd 
worden.
De raadsinformatiebijeenkomst over de huisvesting Ursula zal op 25 
augustus plaatsvinden in het gebouw van de Nikée-school te Roermond. 
Voor deze locatie is gekozen (op voordracht van SOML) om te laten zien wat 
er mogelijk is aan onderwijsvernieuwingsmethoden bij een andere dan 
traditionele inrichting van een schoolgebouw.
De langetermijnkalender wordt inhoudelijk conform vastgesteld.

10 Openstaande actiepunten
Er zijn geen mededelingen

11 Mededelingen en Rondvraag
Er zijn geen mededelingen
De heer Flinsenberg vraagt naar de stand van zaken rondom de 
aanbesteding van het leerlingenvervoer. De wethouder antwoordt dat de 
voorlopige gunning is gedaan. Er is op dit moment nog een reactietermijn 
van twee weken voor de bedrijven aan wie niet is gegund. Hierna kan hij 
meer duidelijkheid geven.

12 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 21:15 uur. De volgende vergadering is gepland op  14 september 2020.


